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Pedicure medyczny
Terapia pękających pięt
Terapia wrastających paznokci
Klamry na wrastające paznokcie
Rekonstrukcja paznokci
Terapia paznokci zmienionych chorobowo
Terapia kurzajek (brodawek HPV)
Usuwanie odcisków, modzeli, włókniaków
Badania laboratoryjne 

      (Grzybica, Nużeniec, Świerzb)
                            

    NOWOŚĆ!
Badanie wad stóp, 

dobór i wykonanie wkładek do butów.
Dobór i sprzedaż obuwia medycznego.  
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511 225 133
Kupię motocykle
MZ, Simson, WSK, WFM, NSU,                       
Komar, Jawa, SHL, Romet,              
Junak i inne 

tel. 726-085-110

Kupię 
ciągnik URSUS ZETOR MTZ 

lub inne, może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515

Kupię 
przyczepę leśną samozaładowczą (Palms farma lub inne), 

ładowarkę teleskopową i rozsiewacz wapna RCW. Może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515MASZ  CIEKAWY  TEMAT?   ZADZWOŃ  DO  NAS  -  TEL.  602  663  913

UBEZPIECZENIA
Tomasz Moskal

Tomasz Moskal
ul. Wodna 8

Kostrzyn nad Odrą

mulubezpieczenia.kostrzyn@onet.pl

Bezpłatne szczepienia
dla 12- i 13-latków

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Powszechny program bez-
płatnych szczepień prze-
ciw HPV jest skierowany                                                                                 
do dziewcząt i chłopców 
w wieku 12. i 13. lat. W roku 
2023 ze szczepień mogą 
skorzystać dzieci urodzone                                                             
w roku 2010 i 2011.

HPV (Human Papilloma Virus)                                                                   
to nazwa ludzkiego wirusa                 
brodawczaka. HPV odpowiada 
za zachorowania na raka szyjki               
macicy, a także inne choroby    
nowotworowe.
Przed zakażeniem HPV może 
uchronić szczepionka. Szcze-
pienie jest najskuteczniejsze,                       
jeśli nastąpi przed potencjalnym                                        
narażeniem na zakażenie HPV, 
do którego dochodzi głównie                                      
drogą kontaktów seksualnych.                                             
Dlatego powszechne    programy 
szczepień przeciw HPV najczę-
ściej wskazują na dziewczynki 
i chłopców w wieku 12-13 lat.
Powszechny program szczepień 
przeciw HPV realizuje założe-
nia i cele Narodowej Strategii                                   
Onkologicznej na lata 2020-
2030. Uzupełnia bezpłatny                                                                                 
program szczepień ochronnych 
dla dzieci i młodzieży o szczepie-
nie, które chroni przed chorobami                                                                            
wywołanymi przez HPV.
W roku 2023 ze szczepień mogą 
skorzystać dzieci urodzone w 
2010 i 2011 roku. Szczepienia 
podawane są w dwóch dawkach. 
Odstęp między tymi dawkami 
wynosi od 6 do 12 miesięcy.
Aby zapisać dziecko na szcze-
pienie przeciw HPV wystarczy 
umówić wizytę:
• w przychodni Podstawowej 

Opieki Zdrowotnej (POZ),
• przez infolinię 989 (7 dni w ty-

godniu od godz. 7:00 do 20:00),
• przez IKP (Internetowe Konto                                                                                                

Pacjenta).
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PODPISANIE UMÓW NA REALIZACJĘ
 DWÓCH WAŻNYCH INWESTYCJI DROGOWYCH

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Obok wielkich inwestycji strategicznych realizowanych dla Kostrzyna 
z budżetu państwa, o które nasze miasto skutecznie przez wiele lat się sta-
rało takich jak obwodnica miasta - Kostrzyn inwestuje też środki w bu-
dowę innych dróg o podobnym charakterze, których powstanie z jednej 
strony poprawić ma komfort życia mieszkańców osiedli, a z drugiej strony 
wspierać nasze bezpieczeństwo i rozwój gospodarczy, scalając układ ko-
munikacyjny Kostrzyna z projektowaną obwodnicą.

26 maja 2023 roku miało miejsce                                                                                          
podpisanie umów pomiędzy Miastem 
Kostrzyn nad Odrą, reprezentowanym 
przez Burmistrza Miasta Andrzeja 
Kunta oraz Skarbnika Miasta Mirellę 
Ławońską, a firmą Strabag - Infrastruk-
tura Południe Sp. z o. o. z Wrocławia, 
w  której imieniu działał Pan Jakub               
Głuchowski. Podpisane umowy dotyczą                                                                             
realizacji dwóch inwestycji drogowych:                  
budowy ul. Pralników i drogi KN4,                
dofinasowanych z Funduszu Polski Ład: 
Programu Inwestycji Strategicznych.
Pierwsza inwestycja to budowa drogi 
w ulicy Pralników z budową skrzyżowa-
nia z drogą krajową DK31 ulicą Sportową                                                                                                
na Osiedlu Leśnym, która została 
wsparta 95% dofinansowaniem z Fun-
duszu Polski Ład: Programu inwestycji 
Strategicznych. Całkowity koszt zadania 
to 3.314.781,82 zł.
Drugą inwestycją jest budowa drogi                                          
zbiorczej KN 4. Inwestycja ta została                                                                                                              
dofinansowana w kwocie 7.900.000 zł 

także z Funduszu Polski Ład: Programu 
Inwestycji Strategicznych. Umowa opiewa                                                                                                                  
na kwotę 10.415.907,46 zł.  Droga ta 
stanowić będzie kontynuację inwestycji                                                                 
przeprowadzonej już przez KSSSE                                            
tj. już istniejącej drogi na terenie KSSSE                                                                                                   
od ul. Kostrzyńskiej do ul. Leśnej. Nowa
inwestycja przebiegać będzie od 
ul. Leśnej do ul. Rzemieślników,                                                                                                                       
w  związku z koniecznością doprowa- 
dzenia układu drogowego do planowa-
nych, nowych zakładów produkcyjnych 
w obszarze między Osiedlem Drzewice 
a Osiedlem Szumiłowo.
Planowany termin zakończenia zadań                  
nastąpi, w przypadku pierwszej inwestycji                                                                                                               
w III kwartale 2024 roku, natomiast               
budowa KN4 zakończy się w IV kwartale                                                                               
2024roku. 
Najkorzystniejszą ofertę w postępo-
waniach przetargowych na realizację                                                                  
powyższych zadań złożyła firma                                                                                               
Strabag-Infrastruktura Południe Sp. z o. o. 
z Wrocławia.

Nabór wniosków o dofinansowanie
w ramach programu „Ciepłe Mieszkanie” 

na terenie Gminy Kostrzyn nad Odrą

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą informuje, że od dnia 01 czerwca do dnia 30 czerwca                     
2023 roku będą przyjmowane wnioski o przyznanie dofinansowania na przedsięwzięcie 
dot. wymiany wszystkich nieefektywnych źródeł ciepła na paliwa stałe służących 
do ogrzewania lokalu mieszkalnego w budynku wielorodzinnym oraz:
a) zakup i montaż pompy ciepła powietrze/woda, pompy ciepła typu powietrze/powie-

trze, kotła gazowego kondensacyjnego, kotła na pellet o podwyższonym standardzie 
lub ogrzewania elektrycznego,

b) podłączenie lokalu mieszkalnego do efektywnego źródła ciepła w budynku.

Dodatkowo mogą być wykonane (dopuszcza się wybór więcej niż jednego elementu z zakresu):

c) demontaż oraz zakup i montaż nowej instalacji centralnego ogrzewania i/lub cwu              
w  lokalu mieszkalnym, instalacji gazowej od przyłącza gazowego / zbiornika na gaz 
do kotła;

d) zakup i montaż okien w lokalu mieszkalnym lub drzwi oddzielających lokal od                    
przestrzeni nieogrzewanej lub środowiska zewnętrznego (zawiera również demontaż);

e) zakup i montaż wentylacji mechanicznej z odzyskiem ciepła w lokalu mieszkalnym;
f) dokumentacja projektowa dotycząca powyższego zakresu.

Beneficjentem końcowym i osobą uprawnioną do składania wniosku jest: osoba fizyczna 
posiadająca tytuł prawny wynikający z prawa własności lub ograniczonego prawa rzeczowego 
(t.j. użytkowanie, służebność, zastaw, spółdzielcze własnościowe prawo do lokalu oraz                    
hipoteka) do lokalu mieszkalnego,  znajdującego się w budynku mieszkalnym wielorodzinnym 
zlokalizowanym na terenie miasta Kostrzyn  nad Odrą.

Intensywność dofinansowania dla beneficjentów końcowych uzależniona jest od dochodów 
beneficjenta lub osób tworzących jego gospodarstwo domowe i ustalona została na poziomie:

Poziom 1 - podstawowy: dla osób fizycznych o dochodzie rocznym nieprzekraczającym 
kwoty 120.000 zł (w przypadku uzyskiwania dochodów z różnych źródeł, dochody sumuje 
się, przy czym suma ta nie może przekroczyć kwoty 120.000 zł.).
Dofinansowanie pokrywa do 30% faktycznie poniesionych kosztów kwalifikowanych 
przedsięwzięcia, jednak nie więcej niż 15 000 zł na jeden lokal mieszkalny.

Poziom 2 - podwyższony: dla osób fizycznych, których przeciętny miesięczny dochód na 
jednego członka gospodarstwa domowego wskazanego w zaświadczeniu wydanym zgodnie 
z art. 411 ust. 10g ustawy Prawo ochrony środowiska, nie przekroczy kwoty:
- 1.673 zł w gospodarstwie wieloosobowym,
- 2.342 zł w gospodarstwie jednoosobowym.
Dofinansowanie pokrywa do 60% kosztów kwalifikowanych, nie więcej niż 25 tys. zł                   
na jeden lokal mieszkalny.

Poziom 3 - najwyższy: dla osób fizycznych, których przeciętny miesięczny dochód na                
jednego członka gospodarstwa domowego wskazanego w zaświadczeniu wydanym zgodnie 
z art. 411 ust. 10g ustawy Prawo ochrony środowiska, nie przekroczy kwoty:
 - 900 zł w gospodarstwie wieloosobowym,
 - 1260 zł w gospodarstwie jednoosobowym,
 - lub jest ustalone prawo do zasiłku stałego, okresowego, rodzinnego lub opiekuńczego.
Dofinansowanie pokrywa do 90% kosztów kwalifikowanych, nie więcej niż 37,5 tys. zł 
na jeden lokal mieszkalny.

Dochodem, o którym mowa w art. 411 ust. 10g ustawy Prawo ochrony środowiska, jest dochód 
w rozumieniu art. 3 pkt 1 ustawy z dnia 28 listopada 2003 r. o świadczeniach rodzinnych                 
(Dz. U. z 2020 r. poz. 111 oraz z 2021 r. poz. 1162). Zaświadczenia wydaje Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Kostrzynie nad Odrą przy ul. Niepodległości 17.

We wszystkich trzech progach warunkiem otrzymania wsparcia będzie zobowiązanie bene-
ficjenta końcowego, że po zakończeniu realizacji inwestycji w mieszkaniu nie będą zainsta-
lowane żadne źródła ciepła o klasie niższej niż 5 wg normy przenoszącej normę europejską 
EN 303-5.

Wnioski rozpatrywane będą zgodnie z kolejnością złożenia w Urzędzie Miasta. Przez datę 
złożenia wniosku rozumie się datę wpływu kompletnego wniosku do Biura Obsługi Intere-
santa  Urzędu Miejskiego w Kostrzynie nad Odrą.

Wnioski niekompletne i złożone po terminie będą podlegać odrzuceniu.

Druki wniosków dostępne są w Biurze Obsługi Interesanta Urzędu Miasta Kostrzyn nad 
Odrą ul. Graniczna 2 lub na stronie internetowej www.kostrzyn.pl w zakładce Środowisko/ 
Ciepłe Mieszkanie
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Wejdź na nasz kalkulator 
ilości betonu i zamów 

WYBIERZ NAJLEPSZY
BETON NA DOM

WYTWÓRNIA BETONU 
TOWAROWEGO CEMEX

więcej informacji znajdziesz na
BetonNaDom.pl

ul. Sportowa 6A

66-470 Kostrzyn nad Odrą

tel.: 607 289 846

ul. Transportowa 2

69-100 Słubice

tel.: 95 788 11 20

Potwierdzona 
jakość

Terminowe 
dostawy

Doradztwo 
techniczne

Bogata
oferta

Z ogromnym żalem i smutkiem
przyjęliśmy wiadomość o śmierci

ROMANA KRÓLA
Radnego Powiatu Gorzowskiego,

wieloletniego dyrektora
Szkoły Podstawowej w Kłodawie

i gorzowskiego oddziału ZUS.
Ale nade wszystko będziemy Go

pamiętać jako wspaniałego,
prawego i dobrego człowieka

i naszego oddanego przyjaciela,
którego niespodziewana śmierć

pogrążyła nas w żalu.
Radni Powiatu Gorzowskiego:
Andrzej Kail
Zygmunt Mendelski
Małgorzata Ludniewska

Województwo Lubuskie - Tu Jest Przyszłość!
REGION

Tu Jest Przyszłość! Pod takim hasłem ponad 80 posłów i senatorów Platformy Obywatelskiej 11 i 12 maja spotkało się z mieszkańcami 
województwa lubuskiego. Jak podkreślali, nie tylko ze swoimi wyborcami, ale także wszystkimi zainteresowanymi dyskusją i progra-
mowymi propozycjami PO.

Podczas spotkań dyskutowana nad propozycjami 
programowymi PO, która m.in. proponuje Kredyt 
0% (na zakup pierwszego mieszkania czy remont 
mieszkania), PIT tylko od zapłaconych faktur (to 
dla przedsiębiorców), 82 mld euro na transformację                                                                                                          
energetyczną, uniezależnienie energetyczne gmin 
dzięki zasilaniu OZE (wiatr, fotowoltaika, bio-
gazownie), a kończąc na „babciowym” (1500 zł  
miesięcznie dla każdej matki, która zdecyduje się 
na powrót do pracy po urlopie macierzyńskim). 
Spotkania były otwarte, bez kordonów policji, 
bez legitymowania, a mimo to nie odnotowano                                                                                         
żadnych incydentów. Co nie znaczy, że były                                 
spokojne; wielu uczestników skarżyło się na obecną                                                                                                           
sytuację polityczną, na problemy - które od lat 
nie są rozwiązywane, na rosnącą drożyznę, co-
raz wyższe rachunki dosłownie za wszystko. Na 
rozdźwięk, między rzeczywistością, a przekazem 
TVP, pokazującym ze żyjemy w kraju „mlekiem  

Przedstawiciele lubuskiego PiSu, przyzwyczajeni, 
że na spotkanie z ich liderem ludzie są zwożeni 
autobusami, a wejście na spotkanie jest możliwe                       
tylko dla członków ich partii, nie skorzystali                  
z  zaproszenia i ograniczyli się do konferencji                        
prasowej pod płotem sali, gdzie Donald Tusk                                                                                                    
rozmawiał z Lubuszanami. A już kompletnie 
ośmieszył się skompromitowany poseł Mejza; 
przywiózł do Sulechowa baner z powitaniem szefa 
PO, napisany po niemiecku. Okazało się, że tekst 
jest pełen błędów ortograficznych. 
To nie była ostatnia wizyta liderów Platformy    
Obywatelskiej w województwie lubuskim. Uważnie 
słuchamy Lubuszan, Polaków, bo chcemy wygrać 
wybory i naprawić szkody, jakie odczuwamy już 
prawie od ośmiu lat - podkreśliła poseł Krystyna 
Sibińska, koordynatorka akcji w naszym woje-
wództwie i wiceprzewodnicząca Klubu Parlamen-
tarnego Koalicji Obywatelskiej.

SULĘCINMIĘDZYRZECZ KOSTRZYN NAD ODRĄ

 i miodem płynącym”, 
prawie w raju.
Poza spotkaniami otwartymi, na które przyjść 
mógł każdy, odbyły się również spotkania dla 
konkretnych grup społecznych. Na przykład w 
spotkaniu z rolnikami uczestniczyli posłowie 
z  sejmowej Komisji Rolnictwa i rozwoju Wsi, 
a   z nauczycielami z sejmowej Komisji Edukacji, 
Nauki i Młodzieży. W Sulechowie, leżącym mię-
dzy dwoma stolicami naszego województwa, na 
spotkanie z Donaldem Tuskiem w sali sportowej 
Trójka przyszło kilkuset mieszkańców. 
Lubuskie to bastion ludzi przyzwoitych, którzy          
kochają Polskę. Jeżdżę, żeby budzić obywatelską 
odwagę. Budzić tych, co zwątpili, że można coś 
zmienić w Polsce, i przestali wierzyć. Pokażmy,              
że mamy dość kłamstwa, złodziejstwa, korupcji 
i porażającej niekompetencji - apelował lider PO.

Poseł Krystyna Sibińska - koordynatorka
akcji na województwo lubuskie
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577 680 070

DOM W GÓRZYCYDOM W GÓRZYCY
Powierzchnia 
każdego segmentu:

2110 m + działki po 6 a

Działka uzbrojona: 
• woda
• kanalizacja
• prąd
• gaz

cena: 
25300 zł / m

FB / Służby w akcji Kostrzyn nad Odrą maj 2023
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Podczas gdy redakcja Przekroju Lokalnego odpoczywała, niestrudzona administracja profilu FB „Służby w akcji Kostrzyn nad Odrą” 
donosiła o mrożących w żyłach akcjach naszych dzielnych służb mundurowych. Poniżej zaledwie wycinek tego, co się działo                       
w maju 2023 roku...

02.05.2023 roku, godz. 17:15
pożar bazaru
„Zgłoszenie o pożarze do strażaków dotarło po                             
godzinie 17. Świadkowie zauważyli gęsty dym i ogień, 
który wydostawał się z jednego ze stoisk na kostrzyń-
skim bazarze przy ul. Sikorskiego. Bazar był już w tym 
czasie nieczynny. Na pochwałę zasługuje szybka reakcja 
świadków, którzy niezwłocznie zaalarmowali służby” 
podawała Gazeta Lubuska.
Tego samego dnia strażacy gazili pożar traw przy ulicy 
Cmentarnej na terenie Kostrzyna nad Odrą. Do akcji 
wyjechali jeszcze o godzinie 18:32, kiedy na Osiedlu 
Leśnym zostali wezwani do pożaru pustostanu. W obu 
pożarach nikt nie ucierpiał.
Pożar na ul. Cmentarnej można obejrzeć na kanale 
YouTube Służby w akcji Kostrzyn nad Odrą

19.05.2023 roku, godz. 10:38
ulica Wodna, Kostrzyn nad Odrą
Nieoficjalnie ustaliliśmy, że prawdopodobną przyczyną     
pożaru było zaprószenie ognia od niedopałka papierosa. 

AKTUALNE RELACJE Z AKCJI SŁUŻB RATUNKOWYCH NA FB:

Służby w akcji Kostrzyn nad Odrą

21.05.2023 roku, godz. 17:17
ulica Wodna, Kostrzyn nad Odrą 
Nieoficjalnie ustaliliśmy, że prawdopodobną przyczyną po-
żaru było zaprószenie ognia od niedopałka papierosa. 

14.05.2023 roku, godz. 00:23
Kostrzyn nad Odrą
Godz 0:23 zostaliśmy zadysponowani do usunięcia z jezdni 
(kilka ulic Miasta Kostrzyn nad Odrą) zanieczyszczeń powo-
dujących śliskość nawierzchni. Będący na miejscu zastęp JRG 
PSP Kostrzyn nad Odrą po przeprowadzonym rozpoznaniu 
wykluczył zagrożenie chemiczno - ekologiczne.
Dziękujemy patrolowi Policji za dodatkowe zabezpieczenie 
naszych ratowników pracujących na jezdni, podczas usuwania                                                                                                                           
zagrożenia - informuje OSP RWiE Kostrzyn nad Odrą
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Mieszkania oddane będą już w czerwcu 2023 roku

Podsumowanie akcji „Zielona Szkoła, Zielone Przedszkole”
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

Celowy Związek Gmin CZG-12 oprócz podstawowej działalności związanej z zagospodarowaniem odpadów komunalnych zajmuje                               
się również edukacją. Obecnie działania edukacyjne skierowane są do ok. 180 tysięcy mieszkańców z 17 gmin członkowskich Związku. 
Stałym elementem edukacyjnym jest prowadzenie selektywnej zbiórki odpadów w placówkach oświatowych i innych placówkach 
o charakterze opiekuńczo-wychowawczym.  W XXVI akcji edukacyjno-konkursowej „Zielona Szkoła, Zielone Przedszkole” placówki 
zebrały 123 208 kg surowców wtórnych!
Celowy Związek Gmin CZG-12                                                             
podsumowując akcję składa      
szczególne wyrazy uznania dla 
Laureatów w kategorii Edukacja 
Ekologiczna. Najwięcej działań 
wykazała w sprawozdaniu Szkoła                                                        
Podstawowa nr 6 im. Kornela  
Makuszyńskiego przy Zespole                                                                           
Edukacyjnym nr 1 w Świebodzinie.                                                              
Serdecznie gratulacje należą się 
również Szkole Podstawowej 
im. Orła Białego w Kamieniu 
Wielkim (II miejsce) oraz dla 
Przedszkola nr 1 im. Małego 
Przyrodnika w Sulęcinie,  Szkoły                    
Podstawowej im. W. Witosa 
w Krzeszycach i Przedszkola nr 1 
im. Czarodziejka Kraina z Dębna 
(III miejsce). 
Celowy Związek Gmin CZG-12 
jest pełen uznania dla pracy peda-
gogów i podejmowanych działań 
na rzecz środowiska, bioróżno-
rodności i uwrażliwiania młodego 
pokolenia na problem odpadów. 
Zostawiając środowisko dla przy-
szłych pokoleń trzeba kształtować 
w dzieciach odpowiedzialne, anga-
żujące w inicjatywy społeczne po-

stawy oraz przygotowujące do wy-
wiązania się z zadań w dorosłym 
życiu. Swoją wiedzę reprezentacje 
placówek będą mogły sprawdzić 
podczas Pikniku Ekologicznego. 
Piknik organizowany 15 czerwca 
br. stanowi podsumowanie akcji 
i  podziękowanie dzieciom oraz 
pedagogom za całoroczną zbiórkę 
surowców wtórnych. 
Laureaci w zbiórce makulatury: 
Punkt Przedszkolny „Sosenki” 
działający przy Niepublicznej 
Szkole Podstawowej w Sosnach, 
Szkoła Podstawowa im. Orła                   
Białego w Kamieniu Wielkim oraz 
Szkoła Podstawowa im. W. Witosa 
w Krzeszycach. 
Laureaci w zbiórce butelek PET:                                                                          
Świetlica Środowiskowa w Grocho-
wie działająca przy Ośrodku                                                                           
Pomocy Społecznej w Sulęcinie, 
Technikum Leśne im. prof. Jana 
Miklaszewskiego w Starościnie                                                                    
i Szkoła Podstawowa im. Kreso-
wian w Czarnowie.
Laureaci w zbiórce kartoników 
po płynnej żywności: Świetlica 
Środowiskowa z Zarzynia dzia-

łająca przy Ośrodku Pomocy                           
Społecznej w Sulęcinie, Przed-
szkole nr 2 im. S. Modrzejewskiej 
w Dębnie oraz Przedszkole Samo-
rządowe nr 2 z Rzepina.
Laureaci w zbiórce puszek alumi-
niowych: Świetlica Środowiskowa                                                                                                   
w Zarzyniu działająca przy Ośrodku                                                                                        
Pomocy Społecznej w  Sulęcinie,                                                                    
Przedszkole nr 2 im. S. Modrzejewskiej 
w Dębnie i Szkoła Podstawowa                   
im. W. Witosa w Krzeszycach.
Laureaci w zbiórce baterii: 
Liceum Ogólnokształcące przy 
Zespole Szkół; Samorządowych 
w Witnicy, Oddział Przedszkolny                
działający przy Samorządowej 
Szkole Podstawowej im. J. Korczaka                                                                                        
w Toporowie oraz Przedszkole 
im. Pszczółki Mai w Torzymiu.
Laureaci w zbiórce płyt CD/DVD: 
Szkoła Podstawowa im. W. Witosa                                             
w Krzeszycach i Liceum Ogól-
nokształcące przy Zespole Szkół                    
Samorządowych w Witnicy.
Laureaci w zbiórce zużytych te-
lefonów: Szkoła Podstawowa w 
Templewie, Szkoła Podstawowa 
im. W. Witosa w Krzeszycach oraz 

Szkoła Podstawowa im. Przyjaźni 
Narodów w Słońsku.
Dodatkowo w akcji wyłoniono 
SUPER ZBIERACZA - placówkę,                                                                     
która wykazała się zbiórką wszyst-
kich frakcji surowców oraz prze-
słała sprawozdania z działań 
edukacyjnych. Super Zbieraczem 
została Szkoła Podstawowa im. 
W.Witosa z Krzeszyc zaś II miejsce                                                                   
zdobyło Przedszkole nr 1 im. 
„Czarodziejka Kraina” w Dębnie!
Łączna pula nagród w akcji to 
16.500 zł! Każda placówka biorąca               
udział w akcji otrzyma pamiąt-
kowy dyplom, list gratulacyjny 
oraz pakiet upominków. Laureaci                                                                                     
XXVI edycji akcji „Zielona                   
Szkoła, Zielone Przedszkole” zostaną                                                                                                                 
obdarowani nagrodami rzeczowy-
mi zgodnie z wybranymi pozycjami                                                                                    
z Katalogu Nagród.

Przewodniczący Zarządu CZG-12                                                                                                          
Robert Paluch wraz z Zarządem                                            
oraz pracownikami składa całej 
społeczności szkolnej: Dyrekcji, 
wszystkim Nauczycielom oraz Pra-
cownikom i ekologom serdeczne                                                                      

życzenia, zdrowia, satysfakcji 
z  wykonywanej pracy oraz po-
myślności w realizacji dalszych 
planów i zamierzeń.

Celowy Związek Gmin CZG-12 
nie kończy swej edukacji wraz 
z  końcem roku szkolnego! Zoba-
czyć nas będzie można podczas 
Dni Miast, Dożynek i innych                  
imprez! Od września CZG-12                                                                        
zaprasza placówki do zgłaszania się 
do XXVII edycji akcji edukacyjno-                                                               
konkursowej „Zielona Szkoła, 
Zielone Przedszkole”. Na drogach 
gmin członkowskich Związku bę-
dzie można też zobaczyć nowy 
pojazd CZG-12 przeznaczony do 
zbiórki surowców wtórnych w    
akcjach edukacyjnych. Samochód 
skrzyniowy został zakupiony ze 
środków własnych CZG-12, a jego 
wartość to ok. 465 tys. brutto.

Zapraszamy do śledzenia informa-
cji na naszej stronie internetowej 
www.czg12.pl oraz portalu spo-
łecznościowym (Facebook).
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Michał Jaszcz - w młodości i doświadczeniu jest siła ! ! !
ROZMOWY PRZEKROJU

W cyklu „Rozmowy Przekroju” dziś rozmawiamy z Michałem Jaszczem, przedstawicielem młodszego pokolenia kostrzyńskich przed-
siębiorców. Michał Jaszcz ma już 15 letnie doświadczenie w branży, którą się zajmuje, a jest to branża pralnicza. Z wykształcenia                
magister ekonomii, absolwent Wyższej Szkoły Biznesu i Akademii Ekonomicznej im.Oskara Langego we Wrocławiu, prestiżowej uczelni,  
którą ukończył z w gronie najlepszych absolwentów. Szczęśliwy mąż, żony Magdaleny i ojciec trójki dzieci Korneli, Karola i Zosi. 
Skąd u Pana zainteresowanie
tak niszową branżą jak prowadzenie 
pralni?
Michał Jaszcz: Jestem z Kostrzyna                               
nad Odrą (rocznik 1978), miasta                                                     
w którym w większości znamy 
się jak dobrzy sąsiedzi. Mój tato                                                                      
Mieczysław, będąc już na emeryturze,                                                                         
w 2007 roku podjął wezwanie i po              
różnych poszukiwaniach i doświadcze-
niach rozpoczął działalność w  branży 
pralniczej prowadząc niewielką pralnię 
chemiczną. Wtedy pralnie chemiczne 
w marketach, czy na osiedlach miesz-
kaniowych były modne, a klientów                     
indywidualnych przybywało. Ówczesna 
pralnia działała więc dla mieszkańców 
miasta i  najbliższych okolic, do 10 km 
od Kostrzyna, a jej wydajność wynosiła 
5 ton miesięcznie. Jako dzieci, ja i mój 
brat Marcin, razem z mamą Urszulą                                                            
pomagaliśmy tacie. Już wówczas 
kształtował się powolutku biznes, któ-
ry mamy dzisiaj: biznes rodzinny.                                                                                 
Wtedy jeszcze studiowałem we Wro-
cławiu, a zadanie wyznaczone przez 
rodziców było konkretne: po pierwsze                                                                                             
nauka. Ale pomagałem tacie, gdy tylko 
mogłem również w chwilach zwątpienia 
i rezygnacji, bo powodzenie każdego 
biznesu nie do końca zależy tylko od 
prowadzącego. W każdym razie, gdy 
skończyłem studia i miałem propozycję 
pozostania we Wrocławiu, czyli miałem 
naprawdę trudny wybór - wróciłem               
do Kostrzyna. Uzbrojony w wiedzę teo-
retyczną, młody, zakochany w Magdzie,                                                                                                                                        
wrocławiance, porzuciliśmy może na-
wet łatwiejsze, a w każdym razie inne 
życie w dużym mieście i przyjechaliśmy 
konfrontować teorię z praktyką. Tak już 
15 lat doświadczamy pracy na własny 
rachunek. 

To doświadczenie wiąże się
z moim kolejnym pytaniem: 
czy pralnia to dobry biznes ?
Michał Jaszcz: W Polsce działa                  
ok. 6 tysięcy pralni. Przedsiębiorstw 
zatrudniających powyżej 10 pracowni-
ków i obsługujących więcej niż kilka ton 
dziennie jest już tylko 160. My razem z 
bratem Marcinem, który wniósł do fir-
my doświadczenie zdobyte w dużych 
zakładach przemysłowych, jesteśmy w 
tej grupie przedsiębiorstw. Profesjonal-
na Pralnia Przemysłowa PERFECT, bo 
tak dziś nazywa się nasza firma, roz-
wijała się i inwestowała w nowoczesne 
maszyny i urządzenia, zaawansowane 
technologie pracowników. Podjęliśmy 
również decyzję o specjalizacji pralni 
tj. świadczeniu usług dla klienta insty-
tucjonalnego i biznesowego (hotele, 
ośrodki SPA, restauracje). Po analizie  
miejsca w którym działamy takich jak 

lokalizacja, konkurencja, poziom cen, 
aktualne zasoby, zapotrzebowanie na 
nasze usługi czy istnienie strefy eko-
nomicznej, zdecydowaliśmy się zain-
westować w budowę nowoczesnego za-
kładu pralniczego ulokowanego właśnie                                                                              
w Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej 
Strefie Ekonomicznej. Zatrudniliśmy 
również doradcę do spraw rozwoju, 
pana Romualdę Sikorę, który wcześniej 
zarządzał trzema pralniami niemieckiej 
grupy Fliegel Textileservice, posiadającej                                                                                       
dwie pralnie w Niemczech i jedną                             
w Polsce. System zarządzania, który 
mamy, wspiera właściciela, pracowników                                                                                     
pralni, klientów poprzez posiadanie w 
naszej pralni innowacyjnej technologii 
współpracy online typu B2B. Chcemy 
i  musimy podążać za nowymi tech-
nologiami i rozwiązaniami, bo rynek                      
pralniczy jest wymagający i dynamiczny.                                                                                    
A jeśli dodać do tego trendy ekologiczne,                                                                                    
to musimy także cały czas wzbogacać 
wiedzę, dlatego też jesteśmy członkiem 
Stowarzyszenia Pralników Polskich 
i  uczestnikami wielu certyfikowanych 
szkoleń. 

Widzę, że prowadzenie pralni, 
to dla Pana nie tylko dobry biznes, 
ale też pasja. A jak udało się Wam 
przetrwać ostatnie kryzysy?
Nasz młody zakład budowany w latach 
2018/2019 osiągnął wydajność do 150 
ton miesięcznie przy jednoczesnym                                                                                                         
obniżeniu zużycia środków chemicznych,                                                                                             
wody i ścieków, energii, dzięki zastoso-
waniu prototypowych systemów odzy-
sku wody i energii. Ale w krótkim czasie 
przyszły trzy kryzysy - pandemia koro-

nawirusa, kryzys energetyczny i  wojna 
w Ukrainie. Nasze plany inwestycyjne            
czy rozwojowe zeszły na drugi plan,                 
musieliśmy myśleć o przetrwaniu firmy 
i utrzymaniu miejsc pracy. Nasz biznes 
jest przecież silnie powiązany z branżą 
turystyczną, której działalność została 
nagle ograniczona, a nawet wstrzymana. 
Wszystkie pralnie prawie stanęły, spadły 
zlecenia, przychody-znam takie pralnie, 
które zanotowały zerowe przychody. A 
przecież pralnicy byli na pierwszej linii 
frontu w walce z pandemią szczególnie 
te, które współpracowały ze szpitalami 
gdzie nagle ograniczono ilość zabiegów, 
a hospitalizacja pacjentów z COVIDem 
była długoterminowa. W tej trudnej 
sytuacji z pomocą dla naszej branży 
przyszedł polski rząd, dla którego utrzy-
manie firm i miejsc pracy w gospodarce  
zawsze było i jest jednym z priorytetów. 
Branża pralnicza została włączona do 
pomocy rządowej z tarczy antykryzyso-
wej 2.0, podobnie zresztą jak mnóstwo 
innych branż. Wcale nie przesadzam, 
że dzięki tej właśnie pomocy rządowej 
firma była w stanie przetrwać ten eko-
nomicznie ciężki czas, a po ustaniu pan-
demii powoli odrabiać straty.

I niech politycy totalnej opozycji mówią,                
co chcą, zresztą najczęściej umiejęt-
nie wprowadzając Polaków w błąd, to                                                                                                   
jestem pewien, że gdyby oni rządzili w 
czasach tych potężnych trzech kryzysów 
gospodarczych pomoc dla przedsiębiorców                                                                                                
byłaby żadna, bo taka jest ich ideologia 
gospodarcza. W każdym razie w chwili                                              
obecnej wróciliśmy na ścieżkę dyna-
micznego rozwoju, zatrudniamy 30 
osób i planujemy wzrost zatrudnienia. 
Świadczymy usługi w coraz szerszym 
zakresie dla klientów z terenu Niemiec 
skutecznie konkurując z takimi poten-
tatami pralniczymi z Niemiec jak Fliegel 
Textileservice, Greif czy Elise z Berlina. 
Będzie dobrze jeśli w Polsce utrzymany 
zostanie dobry kierunek gospodarczego 
rozwoju jaki reprezentuje rząd Prawa i 
Sprawiedliwości.

Na zakończenie, nie byłbym sobą, 
gdybym nie zapytał, czy pójdzie Pan
w ślady ojca i zajmie się działalnością 
na rzecz naszej małej Ojczyzny?
Powiem tak: tato przez wiele lat był             
radnym  w mieście, w tej kadencji jest w 
zarządzie powiatu gorzowskiego i widzę 
ile ta praca go kosztuje czasu i zdrowia. 
Ale z drugiej strony w naszym mieście 
konieczna jest zmiana sposobu zarzą-
dzania miastem, nowoczesnego rzą-
dzenia, większy udział przedsiębiorców 
w  radzie miasta, która w  mojej ocenie                                                                      
w obecnej kadencji raczej się chowa niż 
podejmuje trudne wyzwania. U nas jak 
w Polsce opozycja jest bardzo słaba, a 
właściwie jej nie ma została wchłonięta,   
co widać po głosowaniach. To akurat 
dobrze, ale odpowiadając powiem tak 
trzeba nowych twarzy, silnych osobo-
wości, mądrych swoim doświadcze-
niem zawodowym ludzi, którzy  od-
nieśli sukces, nieuwikłanych w  układy,                              
odważnych oraz zdecydowanych osób 
z  dużą wiedzą i na koniec kochają-
cych nasze miasto i słuchających jego 
mieszkańców. Tego dzisiaj niestety, 
nie tylko mnie, brakuje. Ale przyjdzie 
czas, gdy mam nadzieję, mieszkańcy                                                                                   
dokonają sprawiedliwej oceny.  

Dziękując za rozmowę,
życzę wszystkiego dobrego
i realizacji tych ambitnych planów!
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Wydarzenie cieszyło się dużym zainteresowaniem 
i  frekwencją. Przybyli wszyscy partnerzy oraz go-
ście, przedstawiciele rządu, jednostek samorządu                                                
terytorialnego, przedsiębiorcy jak i mieszkańcy                                                      
Gorzowa. Łącznie nasze Forum Gospodarcze przycią-
gnęło do Filharmonii ponad 400 osób. 

W Forum Gospodarczym udział więli ministrowie, 
prezesi i przedstawiciele instytucji rządowych m.in.:
• Adam Andruszkiewicz, Sekretarz stanu w Mini-

sterstwie Cyfryzacji
• Wojciech Bednarek, Specjalista ds. GOZ w Biurze 

Regionalnym PARP w Poznaniu
• Mateusz Berger, Sekretarz stanu w KPRM,                     

Pełnomocnik rządu ds. strategicznej infrastruktury                                                                                                       
energetycznej

• Arkadiusz Duk, Dyrektor finansowy ICT Poland 
Sp. z o.o.

• Tomasz Gackowski, Dyrektor Zarządzający ds. 
rozwoju strategicznego Agencji Rozwoju Przemysłu

• Magdalena Hilszer, Wiceprezes Zarządu Kostrzyń-
sko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A.

• Suriya Ewans-Pritchard Janyanti, Prezes Eney 
LLC (USA)

• Krzysztof Kielec, Prezes Kostrzyńsko-Słubickiej 
Specjalnej Strefy Ekonomicznej S.A.

• Adam Klofik, Dyrektor Oddziału GAZ-SYSTEM 
S.A. w Poznaniu

• Paweł Kolczyński, Wiceprezes Zarządu PERN S.A.
• Jerzy Korolewicz, Prezes Zachodniej Izby                    

Przemysłowo-Handlowej
• Robert Kuraszkiewicz, stały współpracownik     

Nowej Konfederacji, b. prezes Stowarzyszenia 
Energii Odnawialnej

• Paweł Mirowski, Wiceprezes NFOŚiGW, Pełno-
mocnik Prezesa Rady Ministrów ds.  programu                                                                                                                       
„Czyste Powietrze” i efektywności energetycznej 
budynków

• Iwona Olek, Zastępca Prezydenta Miasta ds.                
Gospodarki

• Marcin Roszkowski, Prezes Instytutu Jagielloń-
skiego

• Mikołaj Różycki, Wiceprezes Polskiej Agencji 
Rozwoju Przedsiębiorczości

• Szczepan Ruman, Prezes Świętokrzyskiej Grupy 
Przemysłowej INDUSTRIA

• Piotr Sabat, Członek Zarządu ds. Rozwoju, PKN 
ORLEN

Silna Energetyka Filarem Bezpieczeństwa Polski
KOSTRZYŃSKO-SŁUBICKA SPECJALNA STREFA EKONOMICZNA S.A.

11 maja 2023 roku w Filharmonii Gorzowskiej Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna Strefa Ekonomiczna zorganizowała forum gospodarcze „Silna 
Energetyka, Filarem Bezpieczeństwa Polski”. Forum objął swoim honorowym patronatem Prezes Rady Ministrów Pan Mateusz Morawiecki.

Gorzów
Wielkopolski

11 maja 2023 r.
SILNA ENERGETYKA

FILAREM BEZPIECZEŃSTWA POLSKI

FORUM GOSPODARCZE

• Robert Smoleński, Dyrektor Instytutu AEiE      
Uniwersytetu Zielonogórskiego

• Paweł Strączyński, Wiceprezes Banku PKO S.A., 
b. Wiceprezes PGE

• Marek Szymankiewicz, Dyrektor ds. Operacyj-
nych, Centralna Jednostka Inwestycyjna, Polskie 
Sieci Elektroenergetyczne S.A.

• Andrzej Węgrzyn, Wiceprezes DDW
• Janusz Wijtiwiak, Koordynator ds. Innowacji 

PKN ORLEN
• Przemysław Zaleski, Wiceprezes Zarządu                    

TAURON Ekoenergia sp. z o.o.
• Ireneusz Zyska, Sekretarz stanu w Ministerstwie 

Klimatu i Środowiska; pełnomocnik rządu ds.              
odnawialnych źródeł energii

Podczas paneli tematycznych nasi zaproszeni do dys-
kusji eksperci zapewnili dużą dawkę rzeczowej wiedzy, 
polemizując ze sobą, jak również odpowiadając na 
pytania widowni. Forum Gospodarcze udowodniło, 
że energetyka to gorący temat, który cieszy się dużym 
zainteresowaniem, budzi żywe emocje a ludzie chcą o 
niej rozmawiać. Energetyka to wreszcie jak sam temat 
naszego forum mówi - gwarant bezpieczeństwa.
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Zachodnio-
pomorskie

WielkopolskieLubuskie

1

2

Polska Strefa Inwestycji to instrument 
wspierający realizację nowych inwestycji, 
dzięki któremu możesz uzyskać zwolnienie 
z podatku dochodowego. Możesz z niego 
skorzystać na terenie całej Polski, niezależnie 
od wielkości firmy. Wsparcie przyznawane 
jest firmom z sektora przemysłu oraz usług. 
Inwestycja może być realizowana zarówno  
na prywatnym jak i publicznym gruncie.

Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna  
Strefa Ekonomiczna  
udziela wsparcia dla inwestycji  
na terenie 3 województw:
Lubuskiego
Zachodniopomorskiego
Wielkopolskiego

NOWE INWESTYCJE

Inwestycje, które mogą uzyskać wsparcie to:

Utworzenie nowego zakładu

Nabycie aktywów  należących do  
zakładu, który został zamknięty lub zostałby 
zamknięty, gdyby zakup nie nastąpił.

Zasadnicza zmiana  procesu produkcyjnego 
istniejącego zakładu

Wprowadzenie produktów dotąd 
niewytwarzanych przez zakład

Zwiększenie zdolności produkcyjnej  
istniejącego zakładu

Wsparcie na realizację nowej inwestycji  
jest udzielane w formie zwolnienia  
z podatku dochodowego na 10, 12 lub 15 lat.                                                         

ZWOLNIENIE Z PODATKU  
DOCHODOWEGO

JAK UZYSKAĆ ZWOLNIENIE  
PODATKOWE OD K-S SSE?

Intensywność pomocy publicznej zależy od lokalizacji  
i wielkości przedsiębiorstwa:

Wielkość przedsiębiorstwa Intensywność 
pomocy

DUŻY PRZEDSIĘBIORCA 20-40%

ŚREDNI PRZEDSIĘBIORCA 30-50%

MIKRO I MAŁY  
PRZEDSIĘBIORCA 40-60%

Nakłady inwestycyjne – wydatki poniesione w związku  
z nową inwestycją np. środki trwałe, najem/dzierżawa, 
leasing finansowy lub dwuletnie koszty pracy.

O wsparcie należy aplikować przed rozpoczęciem 
inwetycji. Wydatki kwalifikowane mogą być poniesione 
dopiero po uzyskaniu decyzji o wsparciu.

ABY UZYSKAĆ DECYZJĘ O WSPARCIU 
NALEŻY SPEŁNIĆ KRYTERIA:

13 kryteriów, spośród których inwestor 
wybiera odpowiednie dla siebie:
lubuskie, zachodniopomorskie - 5 kryteriów; 
wielkopolskie - 6 kryteriów.

JAKOŚCIOWE

ILOŚCIOWE
Minimalne wymagane nakłady inwestycyjne 
umożliwiające uzyskanie wsparcia zależą od 
lokalizacji i wielkości przedsiębiorstwa:
5 - 100 mln zł - duża firma
0,5 - 10 mln zł - średnia firma
0,25 - 5 mln zł - mała firma
0,1 - 2 mln zł - mikro firma
0,25 - 5 mln zł - sektor BPO
Zadeklarowane kryteria ilościowe czyli 
kwalifikowane wydatki inwestycyjne muszą zostać 
poniesione, aby móc korzytać ze zwolnienia.

Planowanie nowej inwestycji

Złożenie wniosku do strefy

Wydanie decyzji  
o wsparciu w ciągu 30 dni

Poniesienie nakładów 
inwestycyjnych

Korzystanie ze zwolnienia z podatku 
dochodowego w okresie ważności decyzji

Wielkość pomocy publicznej w postaci zwolnienia 
z podatku dochodowego oblicza się na podstawie 
wysokości zadeklarowanych wydatków inwestycyjnych na 
realizację nowego projektu lub dwuletnich kosztów pracy.

Przykład:
Mały przedsiębiorca, województwo lubuskie

Intensywność wsparcia: 60%

Nakłady inwestycyjne – 4 000 000 zł

Wysokość zwolnienia z podatku dochodowego  
– 2 400 000 zł

Przedsiębiorca ma zatem 12 lat aby do wysokości  
2 400 000 zł nie płacić podatku dochodowego.
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Zachodnio-
pomorskie

WielkopolskieLubuskie

1
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Polska Strefa Inwestycji to instrument 
wspierający realizację nowych inwestycji, 
dzięki któremu możesz uzyskać zwolnienie 
z podatku dochodowego. Możesz z niego 
skorzystać na terenie całej Polski, niezależnie 
od wielkości firmy. Wsparcie przyznawane 
jest firmom z sektora przemysłu oraz usług. 
Inwestycja może być realizowana zarówno  
na prywatnym jak i publicznym gruncie.

Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna  
Strefa Ekonomiczna  
udziela wsparcia dla inwestycji  
na terenie 3 województw:
Lubuskiego
Zachodniopomorskiego
Wielkopolskiego

NOWE INWESTYCJE

Inwestycje, które mogą uzyskać wsparcie to:

Utworzenie nowego zakładu

Nabycie aktywów  należących do  
zakładu, który został zamknięty lub zostałby 
zamknięty, gdyby zakup nie nastąpił.

Zasadnicza zmiana  procesu produkcyjnego 
istniejącego zakładu

Wprowadzenie produktów dotąd 
niewytwarzanych przez zakład

Zwiększenie zdolności produkcyjnej  
istniejącego zakładu

Wsparcie na realizację nowej inwestycji  
jest udzielane w formie zwolnienia  
z podatku dochodowego na 10, 12 lub 15 lat.                                                         

ZWOLNIENIE Z PODATKU  
DOCHODOWEGO

JAK UZYSKAĆ ZWOLNIENIE  
PODATKOWE OD K-S SSE?

Intensywność pomocy publicznej zależy od lokalizacji  
i wielkości przedsiębiorstwa:

Wielkość przedsiębiorstwa Intensywność 
pomocy

DUŻY PRZEDSIĘBIORCA 20-40%

ŚREDNI PRZEDSIĘBIORCA 30-50%

MIKRO I MAŁY  
PRZEDSIĘBIORCA 40-60%

Nakłady inwestycyjne – wydatki poniesione w związku  
z nową inwestycją np. środki trwałe, najem/dzierżawa, 
leasing finansowy lub dwuletnie koszty pracy.

O wsparcie należy aplikować przed rozpoczęciem 
inwetycji. Wydatki kwalifikowane mogą być poniesione 
dopiero po uzyskaniu decyzji o wsparciu.

ABY UZYSKAĆ DECYZJĘ O WSPARCIU 
NALEŻY SPEŁNIĆ KRYTERIA:

13 kryteriów, spośród których inwestor 
wybiera odpowiednie dla siebie:
lubuskie, zachodniopomorskie - 5 kryteriów; 
wielkopolskie - 6 kryteriów.

JAKOŚCIOWE

ILOŚCIOWE
Minimalne wymagane nakłady inwestycyjne 
umożliwiające uzyskanie wsparcia zależą od 
lokalizacji i wielkości przedsiębiorstwa:
5 - 100 mln zł - duża firma
0,5 - 10 mln zł - średnia firma
0,25 - 5 mln zł - mała firma
0,1 - 2 mln zł - mikro firma
0,25 - 5 mln zł - sektor BPO
Zadeklarowane kryteria ilościowe czyli 
kwalifikowane wydatki inwestycyjne muszą zostać 
poniesione, aby móc korzytać ze zwolnienia.

Planowanie nowej inwestycji

Złożenie wniosku do strefy

Wydanie decyzji  
o wsparciu w ciągu 30 dni

Poniesienie nakładów 
inwestycyjnych

Korzystanie ze zwolnienia z podatku 
dochodowego w okresie ważności decyzji

Wielkość pomocy publicznej w postaci zwolnienia 
z podatku dochodowego oblicza się na podstawie 
wysokości zadeklarowanych wydatków inwestycyjnych na 
realizację nowego projektu lub dwuletnich kosztów pracy.

Przykład:
Mały przedsiębiorca, województwo lubuskie

Intensywność wsparcia: 60%

Nakłady inwestycyjne – 4 000 000 zł

Wysokość zwolnienia z podatku dochodowego  
– 2 400 000 zł

Przedsiębiorca ma zatem 12 lat aby do wysokości  
2 400 000 zł nie płacić podatku dochodowego.
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tel. 575 808 301
ul. Mickiewicza 22F, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

www.sylwiamazurek.com

Podologia
◊ Malowanie paznokci hybryda (stopy)

Malowanie paznokci lakier ◊ 
Terapia brodawki◊ 
Pedicure kosmetyczny◊ 
Opracowanie pięt◊ 
Obcięcie i opracowanie paznokci u stóp◊ 
Rekonstrukcja paznokcia ◊ 
Opracowanie pękających piet/rozpadlin◊ 
Tamponada◊ 
Usunięcie wrastającego paznokcia◊ 
Oczyszczanie paznokci - zmiany chorobowe◊ 
Pedicure podologiczny / specjalistyczny ◊ 
Założenie klamry◊ 
Konsultacja podologiczna◊ 

W trosce o młodszy wygląd: INTELIGENTNA TERAPIA DNA
Całoroczna, silnie antyoksydacyjna terapia przywracająca skórze właściwe napięcie, rozświetlenie i wyraźnie młodszy wygląd.

“PRZEKRÓJ LOKALNY” POLECA

CZY TEN ZABIEG JEST DLA CIEBIE?
Koncepcja zabiegu opiera się na unikalnym połączeniu                                                                                                      
kwasu ferulowego, peptydów i czynników wzrostu:                          
substancji, które wzajemnie uzupełniają swoje działanie                                                                                                                       
i jak wykazały badania inicjują procesy naprawcze DNA           
komórek skóry przeciwdziałając skutkom starzenia                              
się skóry:
• utraty blasku i widocznych oznak fotostarzenia;
• nierównego kolorytu i struktury skóry;
• utraty napięcia i elastyczności skóry;
• zaburzeń w pigmentacji

WYSOKIE BEZPIECZEŃSTWO ZABIEGU
Zabieg dedykowany jest dla wszystkich typów skór. Bez 
obaw możesz zastosować go nawet w przypadku skóry 
wrażliwej i naczyniowej.

JAK WYGLĄDA ZABIEG?
>>> ETAP 1
AOX PEEL - formula peelingu oparta na mieszance kwasów                                                                                                           
AHA, kwasie ferulowym, peptydach i czynniku wzrostu 
zapewnia silną stymulacje przeciwstarzeniową, ochronę 
komórkowego DNA skóry oraz niweluje widoczne oznaki 
starzenia.

>>> ETAP 2
MESO PEPTIDE COCTAIL wprowadzany za pomocą                  
mezoterapii mikroigłowej koktajl, wzbogacony o kwas                                                      
ferulowy, peptydy, ekstrakt z liści oliwnych i z jujuby oraz 
dwa rodzaje kwasu hialuronowego zapewnia silną ochronę 
antyoksydacyjną, chroni komórki skóry przed uszkodze-
niami DNA oraz regeneruje naskórek pozostawiając skórą 
nawilżoną, napiętą i pełną blasku.

EFEKTY, JAKIE MOŻESZ UZYSKAĆ, 
WIDOCZNE SĄ JUŻ PO PIERWSZYM ZABIEGU

• wyrównany koloryt skóry;
• redukcja rumienia;
• wyrównanie struktury skóry;
• zmniejszenie przebarwień
• widoczne rozświetlenie i napięcie skóry

Spektakularne efekty osiągniesz decydując się na serię 
trzech zabiegów wykonanych co 10-14 dni. Jako pielęgnacje 
domową stosuj regularnie Ferulic Triple-C Serum, które za-
wiera kompleks siedmiu super antyoksydantów zapewniając 
natychmiastowe rozświetlenie skóry, wygładzenie drobnych 
zmarszczek oraz nawilżenie i ochronę przed negatywnym 
działaniem czynników zewnętrznych.
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ZDOBĄDŹ ZAWÓD I PRACĘ

512 611 909

PRAKTYKI ZAWODOWE:
SLUSARZ
,

WYBIERZ SZKOŁĘ BRANŻOWĄ 
PRZY ZESPOLE SZKÓŁ W KOSTRZYNIE

WIĘCEJ www.liceum-kostrzyn.pl

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Nowoczesna szkoła z tradycjami - warto wybrać Zespół Szkół w Kostrzynie nad Odrą!
Szkoła powstała w 1962 roku, choć wtedy nazywała się Technikum Chemicznym. Stopniowo w późniejszych latach stworzono kolejne typy szkół: liceum 
ogólnokształcące, zasadniczą szkołę zawodową, technikum hotelarskie , ekonomiczne i wreszcie logistyczne. Przez długie lata jej siedzibą był budynek 
starej poczty obok dworca, ale od 2011 roku Zespół Szkół mieści się w nowym  budynku na ul. Komisji Edukacji Narodowej 2. Miejsce się zmieniło, ale na 
korytarzach szkolnych wiszą tabla kolejnych roczników absolwentów i nadal odwiedzają nas Sybiracy, których czcimy corocznie  17 września w Marszu 
Żywej Pamięci, opiekując się jednocześnie sztandarem Związku Sybiraków. Tak właśnie szkoła łączy to, co nowoczesne z historią i tradycją.
Trochę o szkole
Kostrzyński Zespół Szkół  im. M.Skłodow-
skiej-Curie to placówka jedyna w swoim ro-
dzaju. Zwraca uwagę już swoim wyglądem,                                                                     
bo to imponujący, jasny, przeszklony 
gmach. Tuż obok znajduje się wygodny,  
rozległy parking, co niewątpliwie docenia-
ją rodzice przywożący rano swoje dzieci                                         
i kierowcy autobusów szkolnych.
W środku równiej robi wrażenie swoją wiel-
kością i przestronnością. Na korytarzach 
nigdy nie ma tłoku, bo jego powierzchnia 
to 11.000 m2, więc każdy znajdzie spokojny 
kąt dla siebie, mimo że obecnie uczęszcza tu 
prawie 800 osób.
Uczniowie kształcą się w 38 jasnych                                  
i dużych salach wyposażonych w nowo-
czesne pomoce dydaktyczne, a czas wolny 
mogą spędzać w swojej ulubionej rotundzie, 
w barze, czytelni wyposażonej w komputery,                                                                                
w siłowni  lub na zewnątrz, gdzie jest                    
boisko, tereny trawiaste i zadrzewione.
Sporym udogodnieniem dla młodzieży jest 
wielka szatnia, a w niej szafki, którymi dys-
ponuje nieodpłatnie każdy uczeń przez cały 
okres nauki.
Kolejnym atutem szkoły jest niezwykłych 
rozmiarów sala gimnastyczna z przyległymi 
szatniami i prysznicami, z których korzystają                                                                                        
uczniowie po lekcjach w-f. Oprócz zajęć, od-
bywają się tam zawody sportowe o zasięgu                                                                                    
lokalnym i wojewódzkim, treningi klubu 
“Nukleon” czy zajęcia fittnes, zumby...

Szkoła oferuje 3 typy szkół:
Liceum Ogólnokształcace 
• klasa o profilu biologiczno-chemicznym 

z rozszerzoną biologią, chemią i fizyką 
• klasa o profilu humanistycznym z roz-

szerzonym językiem polskim i historią 
oraz wiedzą o społeczeństwie,

• klasa o profilu językowym z rozszerzoną                                                                             
geografią, językiem angielskim oraz              
językiem niemieckim 

• klasa o profilu matematyczno-geo-
graficznym z rozszerzonym językiem                    
angielskim, geografią i matematyką. 

Technikum:
• technik ekonomista (kwalifikacja 

EKA.04 Prowadzenie dokumentacji 
w jednostce organizacyjnej oraz kwa-
lifikacja EKA.05 Prowadzenie spraw 
kadrowo-płacowych i gospodarki fi-
nansowej jednostek organizacyjnych), 
przedmiot rozszerzony - matematyka,

• technik hotelarstwa (kwalifikacja 
HGT.03 Obsługa gości w obiekcie świad-
czącym usługi hotelarskie i kwalifikacja 
HGT.06 Realizacja usług w recepcji),                                                                  
przedmiot rozszerzony - geografia.

• technik logistyk (kwalifikacja SPL.01 
Obsługa magazynów oraz kwalifikacja 
SPL.04 Organizacja transportu), przed-
miot rozszerzony - matematyka. 

Uczniowie technikum w klasie trzeciej i 
czwartej odbywają 4-tygodniowe praktyki 
zawodowe w firmach.

Branżowa Szkoła I Stopnia to nauka między                                                                                         
innymi w takich zawodach jak:
• ślusarz 
• operator obrabiarek skrawających
• kucharz 
• sprzedawca 
• fryzjer 
• mechanik pojazdów samochodowych
• elektryk 
• stolarz i in
Nauka w branżowej szkole trwa trzy lata 
i  kończy się egzaminem potwierdzającym 
kwalifikacje zawodowe lub egzaminem cze-
ladniczym. 
Zgodnie z obowiązującą klasyfikacją zawo-
dów szkolnych, istnieje możliwość wyboru 
nauki zawodu w wielu atrakcyjnych na rynku                                                                                      
pracy branżach.
Zajęcia praktyczne odbywają 
się w zakładzie pracy, za-

jęcia ogólnokształcące w Zespole Szkół 
w Kostrzynie nad Odrą natomiast zajęcia 
teoretyczne w Regionalnym Ośrodku Do-
kształcania i Doskonalenia Zawodowego 
w Gorzowie Wielkopolskim lub Zielonej               
Górze (tzw. kursy zawodowe).
Komu nie wystarcza sama nauka i chciał-
by realizować się społecznie, może zaan-
gażować się w działalność wolontariatu, 
samorządu szkolnego, zespołu wokalnego,                       
redakcyjnego czy drużyny harcerskiej czy 
też uczestniczyć w cyklicznych  akcjach 
krwiodawstwa... a to nie wszystko co oferuje 
Zespół Szkół w Kostrzynie nad Odrą!
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Rozmowy o Polsce i jej miejscu w Unii Europejskiej
Prawo i Sprawiedliwość - KOSTRZYN NAD ODRĄ

Nie zwalniamy - spotykamy się, rozmawiamy, pracujemy. W naszych spotkaniach uczestniczy mnóstwo osób, które mają „Polskę 
w sercu”. To również rosnące grono naszych sympatyków, ale też samorządowcy i eksperci. Nie inaczej było 27 maja br. podczas 
zorganizowanej przez europosła Joachima Brudzińskiego konferencji.

Pilnujemy polskich spraw! - zapewniał Joachim                  
Brudziński dodając:  jesteśmy i będziemy w Unii      
Europejskiej, chociaż nasz Kraj wchodził do Wspól-
noty, która opierała się na innych fundamentach niż 
obecnie. Wchodziliśmy do UE nie zdominowanej                                                                                                      
de facto przez dwa państwa: Francję, a przede wszyst-
kim Niemcy. Dzisiaj chcą podporządkować ten wspa-
niały projekt jakim była UE pod dyktando i dominację 
Paryża i Berlina. Rolą Prawa i Sprawiedliwości jest dba-
nie o nasze, polskie interesy  narodowe i czy się to komuś 
podoba, czy nie - pilnujemy polskich spraw!
Praworządność w Polsce oceniają złodzieje oraz 
łapówkarze - tak zdaniem Posła do Parlamentu                                       
Europejskiego Dominika Tarczyńskiego, który pra-
cuje m.in. w komisji śledczej ds. Pegasusa, dzieje się od 
kiedy rządy w Polsce przejęło Prawo i Sprawiedliwość. 
Poseł udawadnia swoje twierdzenie mówiąc, że razem 
z nim w komisji pracuje Eva Kaili, w-ce przewodnicząca                           
Parlamentu Europejskiego z grupy socjalistów, która 
jako pierwsza, zaraz po wyborach, atakowała Polskę. 
I została złapana z walizką pieniędzy przez Pegasu-
sa! Oskarżona o łapówkarstwo! I nic się nie dzieje, bo 
oni w UE nie mają problemu z „praworządnością”.                                                                                                             
A lewicowy włoski eurodeputowany Pier Antonio                
Panzeri również oskarżany w aferze „Katargate” sam 
przyznał się do brania łapówek i lobbowania i poszedł 
na współpracę z belgijskimi służbami przedstawiając  
genezę tego skandalu od 2014 roku. I jeszcze socja-
lista Marc Tarabella jeden z głównych podejrzanych                          
w aferze korupcyjnej, wychodzi na wolność! Wraca do 
Parlamentu. Tacy ludzie piszą 36 rezolucji przeciw-
ko Polsce, a TVN daje żółte paski - kolejna rezolucja                  
przeciwko Polsce. Nikt nie sprawdza kto jest autorem 
tych raportów. 
Politycy opozycji nieustannie szargają dobre imię 
Polski w Parlamencie Europejskim. Opluwają Polskę,                                                                                                              
pomawiają, kłamią, wymyślają brednie i  fikcyjne                                                                                   
sytuacje. Nie szanują Polski. Lider PO robi z Polaków                                                                                                                     
patologię mówiąc że „Polacy chleją, biją swoje kobiety                                                                                            
i dzieci i pracą się nie zhańbili”. Taka agresja                                                
to bezsilność, niemoc, pustka intelektualna                                                                                                               
i programowa. Lewactwo, które niszczy Unię  Europejską 

jako Wspólnotę Europejskich Narodów takich jak Polska,            
przeminie jak moda na szerokie spodnie. My chcemy 
być w Unii Europejskiej. Rolą Polski jest uratować przed 
szaleństwem, odzyskać chrześcijański charakter i tożsa-
mość UE. Polska jest bastionem konserwatywnej euro-
pejskości i normalności, tego, by mama znaczyła mama, 
a tato-tatę, bo nie ma kilkudziesięciu płci - są tylko dwie 
żeńska i męska. Naszą rolą w UE, która jest wartością, 
jest walka o powrót do korzeni. Ruch konserwatywny                                                                                               
w Europie rośnie w siłę. Lewactwo staje się nie do wy-
trzymania. My chcemy bezpiecznej i dumnej Polski, 
zakończył swoje wystąpienie europoseł D. Tarczyński.                                                                                   
Mamy do tego prawo - to my stworzyliśmy Unię                  
Europejską i z dumą możemy powiedzieć, że daliśmy 
Europie ponad tysiąc lat polskiej historii, daliśmy 
Mikołaja Kopernika, Jana III Sobieskiego, Fryderyka               
Chopina, Marię Skłodowską-Curie i Jana Pawła II, 
który  razem z prezydentem Reaganem uratowali 
świat przed komunizmem. Dziś w wielu krajach euro-
pejskich lewactwo staje się nie do wytrzymania, narody                
odwracają się od tej lewackiej „ nowoczesności”.
Kolejnym tematem konferencji było „Przejęcie 
przez Unię Europejską kontroli nad lasami - szansa                                 
czy zagrożenie dla polskiego leśnictwa” o  czym                                                                                                       
rozmawialiśmy z Małgorzatą Golińską, Sekretarz                                                                                                                
Stanu w Ministerstwie Klimatu i Środowiska. 
Ważny temat „Inwestycje na Odrze szansą na rozwój                                                                           
Ziemi Lubuskiej” bardzo interesująco przedstawił                                                                     
Marek Gróbarczyk, Sekretarz Stanu w Ministerstwie 
Infrastruktury obalając jątrzony przez marszałek                                     
województwa lubuskiego mit o  Odrze zatrutej                                                                                  
rtęcią. Bliski każdemu Lubuszaninowi temat inwestycji                                                                                               
poprawiających jakość życia mieszkańców Ziemi                             
Lubuskiej przedstawił  Władysław Dajczak, Wojewo-
da Lubuski.
Wojewoda przypominał, że w województwie lubuskim 
jak w soczewce widać jak decyzja rządu PiS o zrówno-
ważonym rozwoju Polski, wpłynęła na rozwój naszych 
samorządów, podając przykłady: 
• za naszych poprzedników z PO-PSL na inwe-

stycje drogowe w lubuskim wydano 148 mln                                                                                              
złotych, za rządów PiS - 1 miliard 900 milionów!                                                                                           
Inwestycji mamy mnóstwo i to my realizujemy je 
tam, gdzie mieszkańcy czekali 30-40 lat, a nawet 
78 lat jak w powiecie świebodzińskim, gdzie już 
w sierpniu oddamy drogę Szczaniec-Zbąszynek. 

• A obwodnice - nasi poprzednicy o nich tylko                                                                                
gadali, a rząd PiS ogłosił program budowy 
100 obwodnic i aż 6 w województwie lubu-
skim m.in. w Strzelcach Krajeńskich, o której 
poseł Sibińska mówi - to nasza obwodnica, bo                                                                                                 
zbieraliśmy podpisy!  w Drezdenku czy Kostrzynie                                                                                                
nad Odrą. Ciekawą inwestycją jest obwodnica                                                                              
Drezdenka, bo to droga pani marszałek Anny               
Elżbiety Polak. Rząd dał na nią 85 mln złotych, 
a pani marszałek mówi: mało! Apeluję z tego miej-
sca do pani marszałek o dołożenie  do obwodnicy 
Drezdenka takiej samej kwoty jaką dał rząd PiS.  
A co pisze wicemarszałek Marcin Jabłoński? Pisze: 
pajace, obłudnicy!. Bo dla nich ważne są ich cele                  
polityczne, a nie wspólne działanie. 

• Proszę Państwa polityka społeczna - kiedy woje-
wództwem rządziła koalicja PO-PSL to na ten 
ważny cel wydali 490 milionów, a my teraz już                         
wydaliśmy 1 miliard 700 milionów złotych! A 
przecież wtedy był już np. program „Maluch” i co?                  

Zrealizowali tylko dwie inwestycje i 70 miejsc w 
żłobkach. My mamy 2.300 miejsc dla dzieciaczków 
w żłobkach i będzie  kolejnych 2 tysiące. 

• Nasi Seniorzy, których cenię i o których musimy                                                                                   
szczególnie dbać - nie mają już tylko 4 miejsc                   
spotkań jak za PO-PSL, ale 49. PO mówi za mało!

• Program 500+. My wypłacamy lubuskim dzieciom 
realne pieniądze, a oni mówią, że też mieliśmy 
ten projekt… w szufladach. Gdy my proponujemy 
800+, Tusk mówi sprawdzam, dajcie od 1 czerwca!

Kłamstwa, oszustwa na które mam nadzieję Polacy                                
nie dadzą się nabrać. Ja naprawdę jestem dumny                  
z  tego, że przez 8 lat mogę być reprezentantem ta-
kiego rządu w naszym województwie. Te programy                                                                                                          
które realizujemy wspólnie z samorządowcami służą roz-
wojowi i one będą kontynuowane, będą wprowadzone                                                                                                                      
na stałe. Polska się rozwija. Polska jest silnym                                
państwem w Europie, ale widzimy nie wszystkim na 
tym zależy, zakończył wojewoda.

Przyznać muszę, że były to mocne wystąpienia,                                                                                  
których ponad 300 osób słuchało z ogromną                                                               
uwagą. A później było nie mniej prawdziwie, bo 
„System sądownictwa Unii Europejskiej, a polski                                       
wymiar sprawiedliwości” omówił Marek Ast,                                                                                                          
Poseł na Sejm RP, Przewodniczący Komisji Spra-
wiedliwości i Praw Człowieka. Jednak jest to temat 
zasługujący na oddzielne omówienie. Bowiem wo-
kół niego narosło tyle mitów i przekłamań, że mam                             
nadzieję, gdy zaproszę Kostrzynian na spotkanie z 
Posłem M.Astem, sami wyrobicie sobie zdanie w tym 
bulwersującym temacie wykorzystywanym przeciwko 
Polsce przez europosłów z totalnej opozycji.
„Inwestycje społeczne w Gminie Wiejskiej Żagań                                                                                                
jako przykład wsparcia małych społeczności                                                                                        
lokalnych” przedstawił wójt Leszek Ochrymczuk,                                                                                                         
który przyznał, że jeszcze nigdy samorządy nie miały                                                                                                                          
tyle pieniędzy na różne inwestycje jak w  czasie gdy                                                                                                                            
Polską rządzi PiS. Na marginesie pan wójt 
nie jest członkiem PiS i nie oczekiwaliśmy,                                                                   
że takie słowa padną. Ale to jeden z tych samorządow-
ców, który chce mówić prawdę.
Po konferencji odbył się piknik z tradycyjną polską                                                                   
żywnością. Mieliśmy również okazję do wielu                                                 
rozmów o Polsce, o tym dlaczego musimy walczyć                                      
o rzeczy oczywiste. Ze swojej strony dziękuję                                           
mojej żonie, która towarzyszyła mi w tej podróży                                                                                                               
do nadleśnictwa Smolarz i państwu Mieczysławowi                                                                                                        
i  Urszuli Jaszcz, a także  Robertowi Andonov czy                 
Mariuszowi Hadrysiak, a szczególnie wojewodzie   
lubuskiemu, który wyróżnił nas zaproszeniem na  to 
ważne spotkanie. 

Uczestnik konferencji
Jarosław Kędzierski

pełnomocnik PiS Kostrzyn nad Odrą 

od lewej stoją: Joachim Brudziński,
Jarosław Kędzierski, Władysław Dajczak
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LATO W MIESCIE 2023
,

HARMONOGRAM WYPOCZYNKU LETNIEGO
DLA DZIECI I MLODZIEZY

.
-

Organizator Termin Zajęcia / warsztaty / przedstawienia

Szkoła Podstawowa Nr1
ul. Tadeusza Kościuszki 7

03.07. -  07.07.2023
Godz. 8:00 - 17:00

I turnus – Park Rozrywki - Majaland, Zielona Góra, Mniszki, Cottbus, Stargard

10.07. -  14.07.2023
Godz. 8:00 - 17:00

II turnus – Park Rozrywki - Majaland, , Szczecin, Karczma Taberska, Eberswalde, 
Międzyrzecz

24.07. -  28.07.2023
Godz. 8:00 - 17:00

III turnus – Park Rozrywki - Majaland, Berlin – stolica Niemiec, Międzyzdroje, 
Cottbus, Stara Chata u Kowala

31.07. -  04.08.2023
Godz. 8:00 - 17:00

IV turnus – Park Rozrywki - Majaland, Poznań, Wolin, Eberswalde, Górzów Wlkp.

Koszt jednego turnusu – 930,00 zł (obejmuje: przejazd autokarem, opieka pilota, przewodników 
oraz opiekunów, bilety wstępu, ubezpieczenie NNW, II śniadanie i obiad)

Zapisy już trwają! pod numerem telefonu 509 315 409, zapisuje p. Danuta Kochanowska.

03.07. -  14.07.2023
Godz. 8:00 - 14:00

Zajęcia manualne, plastyczne, sportowe, konkursy, quizy, gry i zabawy, 
wyjścia do Kina Za Rogiem

Zapisy już trwają! pod numerem telefonu 95 728 9813

Szkoła Podstawowa Nr3
ul. Mikołaja Reja 32A

03.07. -  14.07.2023
Godz. 8:00 - 14:00

Zabawy integracyjne, gry i zabawy sportowe, konkursy, quizy,  zajęcia czytelnicze, 
gry terenowe, spacery, wyjścia do Kina za Rogiem i do Zagródka Drzewice

Zapisy już trwają! pod numerem telefonu 95 752 3739

Miejska 
Biblioteka Publiczna

ul. Dworcowa 7

03.07. -  07.07.2023
Godz. 9:00 - 13:00

Nauka programowania z Scotiem Go!+ Lego z elementami drukarki 3D, 
zajęcia botaniczne, zrób to sam, zielnik, labirynt stworzony 
własną wyobraźnią, ilustracja na paletach

10.07. -  14.07.2023
Godz. 9:00 - 13:00

Zajęcia z konstruowania szybowców, moja fotograa w tle, gry i zabawy, 
notes scrapbookingowy, warsztaty kreatywno-literackie

Zapisy już trwają! pod numerem telefonu 95 752 4010

Kostrzyńskie 
Centrum Kultury

ul. Władysława Sikorskiego 34

03.07. -  07.07.2023
21.08 - 25.08.2023
Godz. 10:00 - 13:00

Kulturanki w Kinie za Rogiem

Zapisy już trwają! pod numerem telefonu 507 646 076

10.07. -  14.07.2023
Godz. 11:00 - 13:00

Bajkowe poranki w Kinie za Rogiem 
Wstęp wolny

14.08. - 18.08.2023
Godz. 16:00 - 18:00

Bajkowe popołudnia w Kinie za Rogiem
Wstęp wolny

26.08.2023 Piknik Rodzinny w Parku Miejskim - III Wystawa psów nierasowych

Miejski Ośrodek
Sportu i Rekreacji

ul. Niepodległości 11

Basen odkryty, ul. Fabryczna 5

24.06. - 31.08.2023
Godz. 10:00 - 18:00

Nieodpłatne udostępnienie basenu miejskiego dla dzieci i młodzieży

21.07.2023
Godz. 13:00 - 15:00

Gry i zabawy dla dzieci i młodzieży w wodzie o „Nagrodę Lata”

Stadion sportowy, ul. Niepodległości 11

04.07.2023
Godz. 10:00 - 14:00

Gry i zabawy ruchowe, dmuchane zamki, konkursy sportowe, animacje

Stawik przy Amteatrze KCK

15.07.2023
Godz. 8:00 - 12:00

„Lato z wędką” – zawody wędkarskie dla dzieci i młodzieży
Zapisy w dniu zawodów przy stawiku

DOSTEPNOSC  BOISK  W  CZASIE  WAKACJI
,,

,
PLACÓWKA TERMIN GODZINY OTWARCIA OSOBA ODPOWIEDZIALNA ZA OBIEKT

Szkoła Podstawowa Nr1
ul. Tadeusza Kościuszki 7

03.07. - 14.07.2023 
boisko dostępne dla dzieci 

uczęszczających na półkolonie w Szkole

Poniedziałek - piątek 
7:00-15:00

pracownik obsługi

17.07. - 31.08.2023
boisko dostępne dla dzieci i młodzieży

Poniedziałek - Piątek 
7:00-15:00

Szkoła Podstawowa Nr 2
ul. Ludwika Banaszaka 1

26.06-01.09.2023
30.06.2023 - boisko nieczynne

Poniedziałek 18.00-20.00
Wtorek 18.00-21.00
Środa 18.00-21.00

Czwartek 18.00-21.00
Piątek 18.00-21.00

Klaudia Kobydecka
Sylwester Sadowski
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1. Regulamin basenu odkrytego w Kostrzynie nad 
Odrą, zwany dalej „regulaminem”, określa zasady 
i tryb korzystania z obiektu i jego urządzeń oraz 
zaplecza technicznego i przyległego terenu przy 
ul. Fabrycznej, zwanego dalej „basenem”.

2. Każda osoba korzystająca z basenu jest zobowią-
zana do zapoznania się  z regulaminem i do jego 
przestrzegania.

3. Basen jest obiektem użyteczności publicznej, sta-
nowiącym własność Miasta Kostrzyna nad Odrą.

4. Zarządcą basenu jest Miejski Ośrodek Sportu                      
i Rekreacji w Kostrzynie nad Odrą z siedzibą przy 
ul. Niepodległości 11, zwany dalej „zarządcą”. 

5. Basen jest czynny w sezonie letnim codziennie 
w godzinach 10:00-18:00.

6. Osoby stwarzające swym zachowaniem zagro-
żenie dla bezpieczeństwa osób korzystających                          
z  basenu bądź dla obiektu lub urządzeń basenu, 
nie będą wpuszczane.

7. Z basenu mogą korzystać osoby:
• uczące się pływać - pod opieką prowadzącego      

zajęcia, 
• umiejące pływać - indywidualnie lub w grupach 

zorganizowanych,
• dzieci do lat 7 mogą przebywać na terenie basenu 

oraz kąpać się wyłącznie pod opieką osób pełno-
letnich.

8. Osoby posiadające widoczne choroby skóry bądź 
niezagojone zranienia nie będą  wpuszczane na 
basen.

9. Każdego uczestnika obowiązuje kąpiel pod natry-
skiem przed wejściem do wody basenowej. 

10. Na basenie obowiązuje noszenie przylegającego 
do ciała stroju kąpielowego.

11. Wszystkie osoby korzystające z basenu zobowią-
zane są do podporządkowania się poleceniom                
ratowników wodnych.  

12. Zabrania się:
• wchodzenia na teren basenu w stanie wskazującym 

na spożycie alkoholu lub  środków odurzających,
• palenia tytoniu, papierosów elektronicznych,     

spożywania alkoholu, zanieczyszczania  wody 

w basenie, a także zaśmiecania obiektu basenu lub 
przyległego terenu,

• wprowadzania zwierząt na teren obiektu basenu,
• niszczenia urządzeń lub wyposażenia basenu.
• wnoszenia butelek szklanych oraz wnoszenia 

i  spożywania jedzenia na terenie ogrodzonej             
niecki basenowej.

13. Oprócz zakazów określonych w pkt. 12 osobom 
przebywającym na basenie nie wolno:

• przekraczać granicy strefy wyznaczonej, jeśli nie 
umieją pływać,

• wchodzić do wody wbrew zakazowi ratownika 
wodnego oraz w czasie, w którym wywieszona jest 
czerwona flaga,

• zakłócać wypoczynku lub kąpieli innych osób, 
a w szczególności: popychać lub wrzucać do wody 
inne osoby, wprowadzać na teren basenu pojaz-
dów mechanicznych, hulajnóg, rowerów itp. 

14. Ze względu na brak możliwości przechowywania 
przez zarządcę rzeczy osób korzystających z base-
nu, każdy korzystający z basenu, z jego terenu, zo-
bowiązany jest do sprawowania pieczy nas swoimi 
rzeczami we własnym zakresie.

15. Wszystkie wejścia, wyjścia na terenie basenu                                                                                    
muszą być wolne i przejezdne. Zabrania się po-
zostawienia jakichkolwiek rzeczy, które mogłyby                                                                                              
utrudniać lub uniemożliwiać dostęp do wejścia lub 
wyjścia na terenie basenu.

16.  Ze względu na bezpieczeństwo osób kąpiących 
się, zaleca się wzajemną obserwację, a w miarę  
potrzeby udzielenie pomocy.

17. Osoby naruszające zasady bezpieczeństwa lub po-
rządku określone w regulaminie mogą być usunięte                                                                                                                
z terenu basenu.

18. Każdy, kto zauważy usterkę urządzenia bądź inne 
nieprawidłowości związane z nieprzestrzeganiem 
regulaminu, powinien niezwłocznie poinfor-
mować o powyższym  ratownika wodnego lub            
zarządcę.

19. Skargi i wnioski należy zgłaszać zarządcy:  
tel. 95 752 3716.

Dyrektor MOSiR w Kostrzynie nad Odrą

Planowane otwarcie basenu kąpielowego nastąpi 24 czerwca. Również w tym roku, w związku 
z budową krytej pływalni wejście na basen będzie od strony Kręgielni. Obowiązuje absolutny                  
zakaz wchodzenia i wjazdu na teren budowy krytej pływalni. Prosimy zatem o parkowanie aut 
przed Kręgielnią i nieparkowanie przy drodze dojazdowej do basenu. Prace budowlane będą 
powodowały sporo utrudnień i niedogodności, prosimy wszystkich o wyrozumiałość.

Kostrzyński basen będzie otwarty na wakacje
KOSTRZYN NAD ODRĄ

W tym miejscu przypominamy podstawowe zasady 
funkcjonowania basenu:
• basen jest czynny w godzinach: 10:00-18:00,
• wejście na teren basenu (dotyczy w części ogro-

dzonej z niecką basenową), w przylegającym do 
ciała stroju kąpielowym, z ręcznikiem i klapkach

• obowiązuje zakaz wnoszenia na teren basenu:  
toreb, plecaków, itp. (rzeczy zostawiamy przed 
wejściem na basen lub na ogrodzeniu),

• obowiązuje całkowity zakaz spożywania posiłków                                                                     
na terenie basenu,

• dla osób wchodzących i wychodzących przygo-
towane jest oddzielne wejście do basenu i wyjście 
z terenu basenu,

• osoby nie kąpiące się przebywają na terenie                   
zielonym dookoła basenu (dotyczy poza częścią 
ogrodzonej niecki basenowej),

• obowiązuje zakaz korzystania z pływalni osób 
z objawami ostrej infekcji, przede wszystkim dróg 
oddechowych,

• pozostałe zasady korzystania z odkrytego basenu 
określa poniższy regulamin:

REGULAMIN BASENU ODKRYTEGO W KOSTRZYNIE NAD ODRĄBezpieczeństwo nad wodą w mieście, które położone jest 
nad dwoma dużymi rzekami, to dla nas jeden z priorytetów                       
powiedział Andrzej Kunt, burmistrz miasta po podpisaniu 
umowy o dofinansowanie działań ratowników.
Umowę na realizację zadania publicznego podpisali:                                                                                 
dr Andrzej Kunt, burmistrz miasta Kostrzyn nad Odrą oraz 
Robert Fredrych, prezes zarządu WOPR Województwa                
Lubuskiego. Cieszę się, że władze miasta wspierają naszą 
działalność - to inwestycja w bezpieczeństwo. Lubuski WOPR 
dynamicznie się zmienia, nie byłoby to możliwe bez środków 
finansowych, które pozyskujemy z różnych źródeł - podkreślił 
Robert Fredrych.

Czuwamy nad bezpieczeństwem
WOPR jak co roku w sezonie letnim będzie patrolował 
miejsca niebezpieczne. Ratownicy będą zwracać uwagę na 
osoby, które wypoczywają na łodziach i innym sprzęcie          
pływającym. W trakcie działań apelujemy do ludzi, żeby              
korzystali z kamizelek ratunkowych, a na jednostkach pływa-
jących mieli wymagany przez prawo sprzęt - mówi Marcin 
Kleczkowski, prezes kostrzyńskiego WOPR.
Ratownicy współpracują z innymi służbami. W poprzed-
nich sezonach na prośbę policji wspierali poszukiwania               
zaginionych osób oraz prowadzili wspólne patrole.

601 100 100 - numer ratunkowy nad wodą
Kostrzyński WOPR działa też w ramach numeru ratunko-
wego nad wodą 601 100 100. Po jego wybraniu połączymy                                                                                                  
się z jednym z kilku Centrów Koordynacji Ratownictwa                                                                                            
Wodnego. To jego pracownicy przekazują informację                
do WOPR, które znajduje się najbliżej miejsca zdarzenia. 
W  poprzednich sezonach otrzymywaliśmy prośbę o pomoc 
z tego numeru. Głównie dotyczyło to tzw. akcji technicznych                                                                                                               
czyli związanych awarią silnika czy też wpłynięciem na        
mieliznę - mówi M. Kleczkowski. Ratownicy mogą szybko 
reagować na takie wezwania, bo przez cały sezon letni na 
Przystani Delfin stoi łódź gotowa do wypłynięcia. Jest do-
stosowana do działań w dzień i w nocy. Tam gdzie nie dotrze 
motorówka, dopłynie skuter wodny wyposażony w platformę                                                                                                                           
ratowniczą, który kostrzyński WOPR ma od niedawna.

Profilaktyka i aktywizacja seniorów
Poza działaniami ratowniczymi WOPR-owcy zajmują się 
też profilaktyką. Prowadzą zajęcia w przedszkolach, gdzie 
uczą pierwszej pomocy. Co roku mają ofertę skierowaną             
do seniorów, którzy chętnie korzystają z wycieczek łodzią 
motorową, spływu kajakowego czy zajęć z aquaaerobiku.
Ratownicy cyklicznie organizują też kursy, na których można                                                                                                                            
zdobyć uprawnienia sternika motorowodnego, ratownika 
wodnego oraz kwalifikowanej pierwszej pomocy.

Będzie bezpieczniej nad wodą
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Podobnie jak w poprzednich sezonach, również                                                                                               
tego lata ratownicy WOPR będą patrolować                    
rzeki w okolicy naszego miasta. Pieniądze 
na paliwo w ramach zadania publicznego                  
„Bezpieczne Wakacje” zapewniło miasto.



TYLKO DUŻE ROZMIARY

TYLKO  ODZIEŻNOWA

RYNEK MIEJSKI (UL. MICKIEWICZA) - BYŁA PIEKARNIA MIKA
poniedziałek-piątek w godz. 8:00-16:00, sobota 7:00-13:00

TYLKO  ROZMIARYDUŻE

w ofercie: bluzki - bluzy - kurtki - dresy

spodnie - spódnice - sukienki - inne

oferujemy również: kosmetyki AVON

ręcznie robione torebki z naturalnej skóry 
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